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Verslag Raad van Bestuur 5/10/2020 

 

Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Jan Stryckers, Tom Lovink, Giannoula 

Tsakitzidis, Erwin Dirkx, François Mulleners, Raf Baudewijn, Luc Tack, Kristof Briers 

Ambtshalve: Patrick Boes, Tessa Leeten (secretariaat) 

Verontschuldigd: / 

 

1. Opening door de voorzitter 

Bart verwelkomt de leden en geeft het woord aan Kristof Briers voor een korte introductie. 

Kristof zetelt in het bestuur van HC Atomix waar hij zich onder meer bezighoudt met het 

reilen en zeilen van de BENE-Leagueploeg van de club. Hij weet nog niet precies waarin hij 

de RvB zal bijstaan en verwacht van de RvB een richting waarvoor hij een meerwaarde kan 

betekenen. Vervolgens stellen alle leden van de Raad van Bestuur zich kort voor. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige twee vergaderingen 

Het verslag van de RvB van 03 augustus 2020 wordt goedgekeurd. 

 

In het verslag van de RvB van 14 september 2020 wordt het overlijden van de vader van Erwin 

Dirkx niet vermeld. Bij deze wenst de RvB haar medeleven aan Erwin te betuigen. Ook dit 

verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

- Vacature algemeen manager stavaza 

Er zijn geen kandidaten om de positie van voorzitter van de RvB op te nemen. Bart 

meldt dat hij, alvast tot er een nieuwe AM wordt aangesteld, aanblijft als voorzitter. 

Na de aanstelling van de AM zal er bekeken wordt of hij de RvB blijft voorzitten. 

 

De papieren selectie is gebeurd en men heeft ook al enkele kandidaten (digitaal) 

gezien/gesproken. Een aantal van hen wil graag werken als zelfstandige. 

 

Vanuit Sport Vlaanderen maakt men geen bezwaar dat deze job door een zelfstandige, 

en niet door iemand in loondienst, zou opgenomen worden. 

 

- Nieuw pand stavaza 

Er is weinig veranderd in de stavaza hieromtrent, het kantoorpand aan het Klaverblad 

blijft in zicht. Het pand in Diest dat door Bart werd voorgesteld is intussen verhuurd. 

We blijven zoeken naar een pand rond €1000 met heel wat stockagemogelijkheden. 

Kristof Briers stelt Duigemhof Bedrijvencentrum voor als optie. Zeker te bekijken. 

 

- Facturatie clubs 

Wat gebeurt er met het inschrijvingsgeld van seizoen 2020-2021? De bedragen zullen 

zoals altijd gefactureerd worden, zeker wat betreft de organisatie en het opzetten 

van de competitie. De VHV heeft hier meer kosten voor gemaakt, meer werkuren in 

gestoken in vergelijking met andere jaren. 
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Wat gebeurt er met de “extra subsidie” van Sport Vlaanderen? Deze bestaat uit 2 

luiken. Luik 1 is gelimiteerd tot €41.000 en gaat over de extra kosten die wij als 

federatie gemaakt hebben. Het restant hiervan mag, via een formule die de federatie 

zelf bepaalt, onder de clubs verdeeld worden. Het is de bedoeling om naar de clubs 

toe een signaal te geven en te bekijken in welke mate en op welke manier deze extra 

subsidie onder hen verdeeld kan worden. Op PUC-niveau zal bekeken worden welke 

tegemoetkoming er kan komen om het niet-organiseren van Play-Offs in de BENE-

League en op nationaal niveau te compenseren. Via Eric Dupain zal hierover 

gecommuniceerd worden naar de clubs toe. 

 

4. Beheer RvB 

- Verslag vergadering PUC van 01/10/2020 

Het was een zeer constructieve, vlotte vergadering. We wachten op uitsluitsel van de 

EHF of de interlands van de Red Wolves begin november 2020 zullen kunnen doorgaan. 

 

Wat gebeurt er met de VRT en andere wedstrijden als de interland (tegen Servië) niet 

doorgaat? Het is voor clubs steeds moeilijker om in de media te komen. Er zal getracht 

worden om ook eens BENE-League- of andere wedstrijden in beeld te brengen. 

 

Het PUC heeft stilgestaan bij het werk van Alexandre Lechien ivm sponsoring en ziet 

positieve signalen en goede vooruitzichten. 

 

Jelle Vonckx en Jonathan Vandebergh hebben al een scenario klaarliggen indien de 

BENE-League niet zou kunnen doorgaan omwille van Corona. De optie om een 

Belgische competitie voor de Belgische BENE-League clubs te organiseren op het 

moment dat het in Nederland volledig zou stilvallen, is een mogelijke piste. 

 

Het scenario dat er geen BENE-League meer zou zijn, los van Corona, heeft het PUC 

niet besproken. Er moet vooruitgekeken worden naar de voortgang van de BENE-

League en we bereiden ons er best op voor dat deze competitie binnenkort ophoudt 

te bestaan. Er moet goed op voorhand nagedacht worden over een terugvalbasis voor 

de Belgische clubs. 

 

Het PUC besprak ook de coronamaatregelen. Haar voorstel was om elektronische 

fluitjes zeer sterk aan te raden, maar indien scheidsrechters zulke fluitjes niet 

hebben, kan het natuurlijk niet verplicht worden. Verplichten kan mogelijk op heel 

wat problemen stuiten. Op dit moment hebben alle Waalse en meer dan 80% Vlaamse 

scheidsrechters zo’n elektronisch fluitje gekregen. De regel “de scheidsrechters die 

van de federatie een elektronisch fluitje gekregen hebben, zijn verplicht om het 

te gebruiken” zal afgetoetst worden met de Waalse collega’s en, indien door alle 

betrokkenen gevalideerd, op eenzelfde moment gecommuniceerd worden. 

 

Met betrekking tot de Coronamaatregelen en het verwittigen van de betrokken 

partijen bij (laattijdig) uitstel van een wedstrijd omwille van Covid-19, zou de 

contactinformatie van scheidsrechters GDPR-conform beschikbaar gesteld moeten 

worden. Mogelijke opties: contactgegevens (e-mailadres, telefoonnummer) op de 

website plaatsen of deze informatie beschikbaar stellen in het VHV-platform, enkel 

toegankelijk voor clubsecretarissen. François zal een mail sturen naar de 

scheidsrechters met de vraag om – indien NIET akkoord – dit expliciet te melden. 
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5. Financiën 

Patrick geeft uitleg over de Financiën. 

 

6. Cellen en Commissies  

- Cel IT: overzicht activiteiten van PHPro  (Marc, Tom) 

We werken verder aan de prioriteitenlijst. De voorgestelde updates van François en 

Philippe Denis werden besproken. In dit kader, zal Patrick een gesprek inplannen met 

Philippe en eventueel François. Voor dit kalenderjaar, ook qua budget, zijn we klaar. 

Er zijn nog een aantal zaken die we volgend kalenderjaar willen laten ontwikkelen.  

 

De uitslagen van de bekerwedstrijden heren werden pas zondagavond ingegeven. We 

moeten ervoor zorgen dat er een back-up is als er een probleem is met (de persoon 

die) de uitslagencentrale (beheert) en dat de uitslagen sneller beschikbaar zijn. Op 

BENE-Leagueniveau worden resultaten doorgestuurd door de waarnemer 

/scheidsrechters via het elektronisch wedstrijdblad. Het idee wordt geopperd om ook 

op VHV-niveau de scheidsrechters hiervoor in te schakelen. 

 

Er dient verkennend rondgekeken te worden welke software er bestaat om 

scheidsrechteraanduidingen te plannen/in te roosteren via een digitale tool. 

 

- Cel Competitie: opstart competitie ifv Covid-19 

Wat Covid betreft loopt het goed. Door clubs wordt goed gecommuniceerd waaraan 

men (tegenstander, publiek,…) zich kan verwachten. Voor coaches (wel voor kine, 

tafelofficial en dokter) is het dragen van een mondmasker aangeraden, NIET verplicht. 

 

- Cel Reglementen: voorstel tot schrapping: er moet 5 dagen gewacht worden om een 

nieuw lid definitief aan te sluiten. Met de digitale inschrijving via het VHV-platform 

is deze wachttijd in principe niet meer nodig. Er zal echter niets veranderd worden. 

 

7. Varia 

Het verslag van de PUC-bijeenkomst zal gepubliceerd worden. Na een periode van 15 dagen 

waarin men opmerkingen kan geven, kan het verslag verspreid worden naar de RvB-leden. 

 

De regeling met betrekking tot verenigings- en vrijwilligerswerk loopt af op het einde van het 

jaar. Het kan nuttig zijn voor het PUC om zich hierover te buigen indien men op 1 januari 

2021 nog geen nieuwe regeling hierover heeft. Vanuit het secretariaat worden de contracten 

alvast voorbereid, zodat deze klaarstaan om uitgestuurd te worden. 

 

Reglementen G-Sport: er zijn aanpassingen voorgesteld. De Cel Competitie en de Cel 

Reglementen kunnen dit nakijken, maar de uiteindelijke beslissing ligt bij de RvB. 

 

De procedure om wedstrijden die door Corona uitgesteld worden staat letterlijk in het 

protocol. De clubs moeten in onderling overleg zo snel mogelijk een nieuwe datum zoeken. 

 

Handbal.be: in de albums mag nieuw leven ingeblazen worden. Alle ideeën zijn welkom, men 

werkt aan een verbeteringsplan. Patrick zal een meeting inplannen met Raf en Eric Dupain. 

 

Ondertekening documenten: 

geen 


